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Big Field Reconstruction (SSCAA Outdoor Tracks) 
Matching Fund Scheme Donation Form

捐款人/機構資料 Donor Information

姓名/機構名稱（中文）：_____________________________

Donor’s name in English（英文） ：

___________________________________________________________________________

畢業年份（year of graduation）: _____________________________________________

聯絡電話  (contact number)：________________________________________________

聯絡電郵 (contact email)： __________________________________________________

郵寄地址 (Postal address) : __________________________________________________

捐贈款項總額  (Donation Amount) : __________________________________________

□ 不欲刊登捐款人士及機構資料 Remain anonymous.

捐款方式 (Donation method)

銀行轉帳 敬請填寫本表格並與銀行收據電郵至
sscaatracks＠sscaa.org
香港上海匯豐銀行 戶口編號 : 
808-393649-001
恒生銀行 戶口編號 ： 395-492952-883
戶口名稱：
St. Stephen’s Foundation Limited

Bank transfer: please complete and 
email this form with the deposit slip to 
sscaatracks@sscaa.org
HSBC Account number : 
808-393649-001
Hang Seng Bank Account number : 
395-492952-883
Account name: 
St. Stephen’s Foundation Limited

郵寄：劃線支票抬頭請註明
「St. Stephen’s Foundation Limited」。 
敬請於劃線支票背面寫上閣下的姓名，連同本
表格郵寄至 SSCAA Tracks, 22 Tung Tau 
Wan Road, Stanley, 
Hong Kong

By post: Please send a crossed cheque 
payable to “St.Stephen’s Foundation 
Limited” to SSCAA Tracks, 22 Tung 
Tau Wan Road, Stanley, Hong Kong. 
Please write your name on the back of 
the cheque.

□ 需要正式的稅務扣除收據（捐贈100港元或以上） (請以     表示) 
    (For donation of HK$100 or above, please tick if you want to receive an official 
     receipt for tax deduction.)

正式收據上的姓名/機構名稱 (name to be printed on the official receipt): 

______________________________________________________________

*正式收據將於款項收妥核實後郵寄以予閣下以便申請稅務扣除。

 (For tax deduction, an official receipt will be posted to you after verification of your donation.)
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St. Stephen’s College Alumni Association
Big Field Reconstruction (Outdoor Running Tracks) 

Matching Fund Scheme

A few years ago, St. Stephen’s College Alumni Association (“Association”) 
promised our alma mater to raise $6 million being the costs for the 
installation of running tracks (SSCAA Tracks) as part of the overall 
reconstruction of the Big Field project between 2018 and 2022.  The 
Association is most grateful for the generous support of several 
philanthropists during this period to launch a matching fund scheme so that 
your donation will be doubled. This scheme provides greater incentive 
leverage to help achieve our fund-raising target.

Notwithstanding the impact on Hong Kong that is brought about by the 
COVID-19 pandemic and the global economic crisis, at this di�cult time, we 
are even more anxious to enhance the quality of the long term future 
development of our alma mater to actively equipping students to face future 
challenges and to pursuit their dreams.  Your support is crucial to this goal.

We sincerely urge everyone to give generously to accomplish the installation 
of the running tracks by completing the Association’s Big Field 
Reconstruction (Alumni Association Outdoor Running Track) Matching Fund 
Scheme donation form and send the form together with a crossed cheque or 
deposit slip of the donation to the College’s Administration O�ce.  The 
names of the top 10 benefactors according to the donated amount will be 
engraved on a commemorative plaque of the Association to acknowledge 
their generous support.  The name of benefactors and the year of graduation 
will also be published from time to time on the Benefactors Commemorative 
Page on the Association’s newsletter and website.  If you prefer to remain 
anonymous, please indicate so in the donation form.

We sincerely hope that all of you would work with us together and give back 
to our alma mater. For enquiry, please email to sscaatracks@sscaa.org

聖士提反書院舊生會
大球場重建工程（舊生會戶外跑道）

一對一配對捐款計劃

聖士提反書院舊生會於數年前向校方承諾於2018-2022年間，在大球場重建工程中
負責籌募重鋪跑道(SSCAA Tracks)的經費共600萬港元。在此期間，舊生會十分
感恩得到有心人士慷慨支持此項目，得以推出一對一配對捐款計劃，你的捐款將會
增加一倍，為重建計劃發揮更大力量。

適值香港面對全球新冠肺炎疫情及全球經濟危機的衝擊，在此前所未有的艱難時
期，我們更希望為母校的長遠發展提升質素，積極裝備學生迎接未來每個挑戰，
追尋夢想。此時此刻，您們的支持至關重要。

我們懇切呼籲大家慷慨解囊令跑道得以完成重鋪，請填寫聖士提反書院舊生會大球
場重建工程（舊生會戶外跑道）一對一配對捐款計劃表格，並將填妥之表格連同捐款
支票或入數証明交回聖士提反書院校務處。捐款金額最高的十位人士/機構芳名將
按捐贈金額鐫刻於舊生會銘謝紀念碑上，以茲紀念。此外，校友會訊及網頁的電子「
捐款人士及機構芳名牌匾」上將不定期刊登捐款人的芳名以作鳴謝，刊登資料包括
捐贈人姓名及畢業年份。如捐款人不欲刊登，請於表格內示意。

誠盼各位校友繼續與我們並肩同行，回饋母校。如有任何
查詢，歡迎電郵至sscaatracks@sscaa.org。


